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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:470 Tomma platser på höstens polisutbildning

Våldet i samhället eskalerar. Gängbrottslighet och skjutningar mitt på blanka 
dagen har blivit svenskarnas vardag.

Det finns en politisk enighet om att det behövs fler poliser för att både utreda 
och förebygga brott i samhället. Nuvarande regering har med högt tonläge 
skrutit med en utökad polisutbildning.

Tyvärr räcker det inte med att skapa utbildningsplatser; dessa måste fyllas av 
kvinnor och män som också är villiga att varje dag utsätta sig för det ökade 
våldet i samhället.

Svenska Dagbladet rapporterar nu att var femte plats står tom till höstens 
polisutbildning. Ett sätt att göra yrket mer attraktivt är ökade löner. M- och KD-
budgeten avsatte mer pengar riktade till ökade löner för polisen, något 
regeringen inte har verkställt.

Jag vill därför fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vad avser statsrådet att göra för att fylla platserna på polisutbildningen?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-13
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


